

詩歌選集第 195 首

195 【我們愛主寶貴的話】

[Listen to Midi](#)

(一) 我們愛主寶貴的話！猶如美地豐足絕倫；充滿基督超絕圖畫，榮耀基督作我永分。阿利路亞，寶貴的話！耳未曾聞、眼未曾見，心也未曾思想過它；這話賜給奇妙恩典。

(二) 我們愛主寶貴的話！它的供應豐盈充足；活的聖靈感動、啓發，我們得以彰顯基督。阿利路亞，寶貴的話！耳未曾聞、眼未曾見，心也未曾思想過它；這話賜給奇妙恩典。

(三) 我們愛主寶貴的話！我們立志以及行事，因神借話運行、生髮，浸透全人，成就美旨。阿利路亞，寶貴的話！耳未曾聞、眼未曾見，心也未曾思想過它；這話賜給奇妙恩典。

(四) 我們愛主寶貴的話！完全救恩，話中尋見；脫離埋怨、講理、掙扎，真正合一得以實現。阿利路亞，寶貴的話！耳未曾聞、眼未曾見，心也未曾思想過它；這話賜給奇妙恩典。

(五) 我們愛主寶貴的話！它是神那活的呼出！我們被話純淨無瑕，明光照耀，彰顯恩主。阿利路亞，寶貴的話！耳未曾聞、眼未曾見，心也未曾思想過它；這話賜給奇妙恩典。

(六) 我們愛主寶貴的話！它使我們聯于基督；借著表明生命活話，榮耀基督就被顯出。阿利路亞，寶貴的話！耳未曾聞、眼未曾見，心也未曾思想過它；這話賜給奇妙恩典。

(七) 我們愛主寶貴的話！天天借它得著基督，被祂得著；也因這話，信心之義，乃得展出。阿利路亞，寶貴的話！耳未曾聞、眼未曾見，心也未曾思想過它；這話賜給奇妙恩典。

(1) Oh, how we love the precious Word! It is a rich, good land to us, filled with the knowledge excellent of Christ, our portion glorious. Oh, hallelujah for the Word! No eye has seen, nor ear has heard, nor e'er has come up in our hearts what wondrous grace the Word imparts.

(2) Oh, how we love the precious Word! It is the bountiful supply, The living Spirit, causing us our Christ to live and magnify. Oh, hallelujah for the Word! No eye has seen, nor ear has heard, nor e'er has come up in our hearts what wondrous grace the Word imparts.

(3) Oh, how we love the precious Word! By it in us God operates the willing and the working too, and all our being saturates. Oh, hallelujah for the Word! No eye has seen, nor ear has heard, nor e'er has come up in our hearts what wondrous grace the Word imparts.

(4) Oh, how we love the precious Word! Our full salvation here is found from murmurings, reasonings, rivalry, that we in oneness may abound. Oh, hallelujah for the Word! No eye has seen, nor ear has heard, nor e'er has come up in our hearts what wondrous grace the Word imparts.

(5) Oh, how we love the precious Word! The living breathing of our God! Blameless and guileless thru the Word, we shine as lights for Christ our Lord. Oh, hallelujah for the Word! No eye has seen, nor ear has heard, nor e'er has come up in our hearts what wondrous grace the Word imparts.

(6) Oh, how we love the precious Word! It constitutes us all with Christ. Then we express this glorious one by holding forth the word of life. Oh, hallelujah for the Word! No eye has seen, nor ear has heard, nor e'er has come up in our hearts what wondrous grace the Word imparts.

(7) Oh, how we love the precious Word! By it we're gaining Christ each day; 'Tis by it we in Him are found and righteousness of faith display. Oh, hallelujah for the Word! No eye has seen, nor ear has heard, nor e'er has come up in our hearts what wondrous grace the Word imparts.

